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PRISOTNI ČLANI KOMISIJE: 
Veronika VIDMAR, dr. Borut STRAŽIŠAR, mag. Almin GORINJAC, Maja KRIŽNAR, 
Žiga PRETNAR, Edina DŽAMASTAGIĆ in Vlado MLINAREC 
 
OSTALI PRISOTNI:  
mag. Valentina GORIŠEK – direktorica občinske uprave, Matej SMUKAVEC – vodja 
Oddelka za okolje in prostor, Mojca LEVSTIK – Kabinet župana, Uroš BUČAR – v. d. 
direktorja Javnega komunalnega podjetja JEKO, d.o.o., Jesenice ter Romana 
RAKOVEC, mag. farm. – direktorica Gorenjskih lekarn 
 
Dr. Borut Stražišar je predlagal, da se na dnevni red 3. redne seje Statutarno pravne 
komisije uvrsti tudi Informacija o delovanju Centra za ravnanje z odpadki Mala 
Mežakla in o postopkih za zagotovitev predpisanih ravnanj z mešanimi komunalnimi 
odpadki. V zvezi s to informacijo bi morala tudi Statutarno pravna komisija zavzeti 
določena stališča in jih predstaviti Občinskemu svetu. 
 
Mag. Almin Gorinjac je povedal, da gre za informacijo, ki jo je zahteval Občinski 
svet, zato ne vidi razloga, da bi to točko obravnavala Statutarno pravna komisija. 
 
Po krajši razpravi o predlogu za razširitev dnevnega reda Statutarno pravna komisija 
ni glasovala. 
 
Predsednica Komisije je predlagala, da se točka 2 - Predlog Odloka o rebalansu 
proračuna občine Jesenice za leto 2019 – PREDLAGAN SKRAJŠANI POSTOPEK 
obravnava kot 7. točka dnevnega reda, ker je poročevalka pri tej točki dnevnega reda 
še prisotna na seji drugega delovnega telesa. 
 
Predlagala je 
 
SKLEP: 
Točka 2 - Predlog Odloka o rebalansu proračuna občine Jesenice za leto 2019 – 
PREDLAGAN SKRAJŠANI POSTOPEK se obravnava kot 7. točka dnevnega 
reda. Ostale točke dnevnega reda se ustrezno preštevilčijo. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 7 
       ZA – 7 
 
Sklep je bil sprejet. 

http://www.jesenice.si/
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Drugih predlogov za spremembo dnevnega reda ni bilo, zato je predsednica Komisije 
v potrditev predlagala naslednji 
 
DNEVNI RED: 
1. Potrditev besedila skrajšanega zapisa s poročilom o sprejetih sklepih na 2. redni 

seji Statutarno pravne komisije, ki je bila 19. 3. 2019 
2. Predlog Odloka o določitvi takse za obravnavanje zasebnih pobud za spremembo 

namenske rabe prostora v občinskem prostorskem načrtu občine Jesenice - 
DRUGA OBRAVNAVA 

3. Predlog Odloka o določitvi nadomestila stroškov lokacijske preveritve v občini 
Jesenice – DRUGA OBRAVNAVA 

4. Predlog Odloka o ustanovitvi javnega lekarniškega zavoda Gorenjske lekarne – 
PRVA OBRAVNAVA 

5. Predlog Odloka o ustanovitvi Sveta ustanoviteljic javnega lekarniškega zavoda 
Gorenjske lekarne – PRVA OBRAVNAVA 

6. Predlog Odloka o spremembah odloka o ustanovitvi JEKO, javnega komunalnega 

podjetja, d.o.o., Jesenice – PRVA OBRAVNAVA 

7. Predlog Odloka o rebalansu proračuna občine Jesenice za leto 2019 – 

PREDLAGAN SKRAJŠANI POSTOPEK 

8. Vprašanja in pobude 

 

GLASOVANJE: PRISOTNIH – 7 
                          ZA – 7 
 
Dnevni red je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  11::  

PPOOTTRRDDIITTEEVV  BBEESSEEDDIILLAA  SSKKRRAAJJŠŠAANNEEGGAA  ZZAAPPIISSAA  SS  PPOORROOČČIILLOOMM  OO  SSPPRREEJJEETTIIHH  

SSKKLLEEPPIIHH  NNAA  22..  RREEDDNNII  SSEEJJII  SSTTAATTUUTTAARRNNOO  PPRRAAVVNNEE  KKOOMMIISSIIJJEE,,  KKII  JJEE  BBIILLAA  1199..  

33..  22001199  

 
Razprave in pripomb na skrajšani zapis 2. redne seje Komisije ni bilo, zato je 
predsednica Komisije predlagala v sprejem  
 
SKLEP: 
P9trdi se skrajšan zapis 2. redne seje Statutarno pravne komisije, ki je bila 19. 
3. 2019. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 7 
       ZA – 7 
 
Sklep je bil sprejet. 
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TT OO ČČ KK AA   22 ::   

PP RR EE DD LL OO GG   OO DD LL OO KK AA   OO   DD OO LL OO ČČ II TT VV II   TT AA KK SS EE   ZZ AA   

OO BB RR AA VV NN AA VV AA NN JJ EE   ZZ AA SS EE BB NN II HH   PP OO BB UU DD   ZZ AA   SS PP RR EE MM EE MM BB OO   

NN AA MM EE NN SS KK EE   RR AA BB EE   PP RR OO SS TT OO RR AA   VV   OO BB ČČ II NN SS KK EE MM   PP RR OO SS TT OO RR SS KK EE MM   

NN AA ČČ RR TT UU   OO BB ČČ II NN EE   JJ EE SS EE NN II CC EE   --   DD RR UU GG AA   OO BB RR AA VV NN AA VV AA   

 
Uvodno obrazložitev je podal Matej Smukavec. 
 
Razprave in vloženih amandmajev ni bilo, zato je predsednica Komisije predlagala v 
sprejem 
 
SKLEP: 
Statutarno pravna komisija predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da 
sprejme predlog Odloka o določitvi takse za obravnavanje zasebnih pobud za 
spremembo namenske rabe prostora v občinskem prostorskem načrtu Občine 
Jesenice v drugi obravnavi. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 
 ZA – 7 
  
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TT OO ČČ KK AA   33 ::   

PP RR EE DD LL OO GG   OO DD LL OO KK AA   OO   DD OO LL OO ČČ II TT VV II   NN AA DD OO MM EE SS TT II LL AA   SS TT RR OO ŠŠ KK OO VV   

LL OO KK AA CC II JJ SS KK EE   PP RR EE VV EE RR II TT VV EE   VV   OO BB ČČ II NN II   JJ EE SS EE NN II CC EE   ––   DD RR UU GG AA   

OO BB RR AA VV NN AA VV AA   

 
Uvodno obrazložitev je podal Matej Smukavec. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Dr. Borut Stražišar: 
Potrebno bo sprejeti tudi pravilnik o vodenju evidence in v njem določiti vsa pravila 
glede te evidence. Predlaga, da se sprejme dodaten sklep, da se v čim krajšem 
možnem roku pripravi pravilnik o vodenju evidence, ki se po sprejetju objavi tudi v 
uradnem glasilu. Gre za javno evidenco, ki jo je potrebno urediti z nekim občinskim 
aktom. 
 
Matej Smukavec: 
Občina Jesenice vodi tudi ostale evidence in ima vzpostavljen sistem, ki je potreben 
za vodenje evidenc, ki vsebujejo osebne podatke. 
 
Maja Križnar: 
Zanima jo, ali že obstaja kakšen pravilnik za vodenje občinskih evidenc.  
 
Edina Džamastagić: 
Predlaga, da se najprej preveri, katere pravilnike za vodenje evidenc ima Občina že 
sprejete. 
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Druge razprave in vloženih amandmajev ni bilo, zato je predsednica Komisije 
predlagala v sprejem 
 
SKLEP 1: 
Statutarno pravna komisija predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da 
sprejme predlog Odloka o določitvi nadomestila stroškov lokacijske preveritve 
v občini Jesenice v drugi obravnavi. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 
 ZA - 7 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
in 
 
SKLEP 2: 
Občinska uprava naj preveri, kako je s pravno ureditvijo postopkov evidenc, ki 
se vodijo na Občini Jesenice, ter o tem poroča na naslednji seji Statutarno 
pravne komisije. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 
 ZA - 7 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TT OO ČČ KK AA   44 ::   

PP RR EE DD LL OO GG   OO DD LL OO KK AA   OO   UU SS TT AA NN OO VV II TT VV II   JJ AA VV NN EE GG AA   

LL EE KK AA RR NN II ŠŠ KK EE GG AA   ZZ AA VV OO DD AA   GG OO RR EE NN JJ SS KK EE   LL EE KK AA RR NN EE   ––   PP RR VV AA   

OO BB RR AA VV NN AA VV AA   

 
Uvodno obrazložitev je podala Romana Rakovec. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Dr. Borut Stražišar: 
V predlogu Odloka je veliko zadev, ki so zakonsko neskladne in jih je potrebno urediti. 
 
Romana Rakovec: 
Predlog Odloka je bil pregledan s strani strokovnih služb vseh 18 občin 
soustanoviteljic, s strani Lekarniške zbornice in tudi s strani Ministrstva. 
 
Dr. Borut Stražišar: 
Glede na to, da je sodeloval pri pripravi Zakon o zavodih, so mu te stvari dobro 
poznane. Predlaga, da se predlog Odloka uskladi z Zakonom o zavodih in z Zakonom 
o gospodarskih družbah.  
Del imena zavoda mora biti tudi kratka označba pravno organizacijske oblike. To 
pomeni, da bi moralo v imenu zavoda pisati »Javni lekarniški zavod Gorenjske 
lekarne, JZ.« 
Glasoval bo proti predlogu Odloka, ker je treba določene stvari še ustrezno zakonsko 
uskladiti. 
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Romana Rakovec: 
Vseh 18 občin ustanoviteljic mora odlok sprejeti v enakem besedilu, sicer odlok ne 
velja. 9 občin je predlog odloka že sprejelo v predloženem besedilu in v kolikor bi 
besedilo odloka sedaj želeli popravljati, je potrebno odpreti tretji krog usklajevanj po 
vseh občinah.  
Ena od sprememb odloka se nanaša na sestavo sveta zavoda. Zakon na novo uvaja 
predstavnika pacientovih pravic, zato je nujno imeti sprejet odlok, v katerem bo to 
področje urejeno, sicer novi svet zavoda ne bo skladen z Zakonom o lekarniški 
dejavnosti. Se pa obstoječim članom zavoda mandat izteče 20. 1. 2020, kar pomeni, 
če bi po občinah odpirali še en krog usklajevanj, do tega roka odloka ne bi bila 
sprejeta.  
Predlaga, da se predlog odloka v sedanjem besedilu sprejme. Občina pa potem lahko 
istočasno poda pobudo, da se začne s pripravo sprememb in dopolnitev odloka. 
 
Dr. Borut Stražišar: 
Pri imenovanju direktorja bi morala biti v odlok obvezno vključena določba, da je 
sestavni del pogojev za imenovanje direktorja tudi priprava neke strategije oz. 
programa dela. Če te določbe ni v odloku, ne bo mogla biti niti v razpisu, zato ga 
zanima, kako se bo izbiralo direktorja. 
 
Romana Rakovec: 
Dva meseca po sprejemu odloka mora Svet zavoda sprejeti statut, h kateremu mora 
dati soglasje tudi skupni ustanoviteljski organ. 
Zakon o lekarniški dejavnosti in Zakon o zavodih ne predpisujeta tega pogoja za 
imenovanje direktorja. 
 
Vlado Mlinarec: 
Če je odlok v nasprotju z zakonom, ne more biti razlog za sprejem takega odloka 
samo to, da se zavodu mudi. 
Predlaga, da se predlog odloka potrdi, dr. Stražišar pa naj vse pripombe in predloge 
zapiše in jih posreduje na zavod, da le-ta začne s pripravo sprememb odloka.  
 
Dr. Borut Stražišar: 
Navedeno je, da se bo premoženje zavoda ugotavljalo po bilanci iz leta 2017. smo v 
letu 2019, kar pomeni, da bi morala biti narejena že bilanca za leto 2018. V tem delu 
so kršeni računovodski standardi, zato še enkrat poudarja, da bo glasoval proti, ker 
ne bo glasoval za zadeve, ki so v nasprotju z zakonodajo. Funkcija Statutarno pravne 
komisije je, da opozori na zadeve, ki so v nasprotju z zakonodajo. Na to bo opozoril 
tudi na seji Občinskega sveta. 
 
Mag. Almin Gorinjac: 
Zakon o zavodih je že zelo star in sam nikjer ni zasledil določbe, da bi javni zavodi 
morali imeti v imenu kratico JZ. V tem sam ne vidi kršitve zakona.  
 
Romana Rakovec: 
Nekatere občine ustanoviteljice imajo sejo občinskega sveta vsakih nekaj mesecev. 
Za prvo obravnavo odloka na vseh občinskih svetih se je porabilo eno leto in pol 
časa. Če se sedaj odpira še en krog usklajevanj, bo največja težava v tem, da javni 
zavod ne bo imel sveta zavoda, ki bo skladen z zakonodajo. 
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Vlado Mlinarec: 
Ustanovitveni deleži v tabeli so navedeni  napačno. Ustanovitveni deleži naj bi bili 
določeni po številu prebivalcev, pa imajo Jesenice večji delež od Škofje Loke, čeprav 
imajo manj prebivalcev. 
 
Romana Rakovec: 
V obrazložitvi odloka je res nekaj napak, v samem besedilu odloka pa so 
ustanovitveni deleži navedeni pravilno.  
 
Matej Smukavec: 
Glede na to, da gre za prvo obravnavo odloka, se lahko dajo predlogi za spremembe 
in dopolnitve odloka, do katerih se bo moral predlagatelj opredeliti do druge 
obravnave. 
 
Dr. Borut Stražišar: 
Glasoval bo proti predlaganemu odloku, ker je le-ta nezakonit. 
 
Po razpravi je predsednica Komisije v sprejem predlagala  
 
SKLEP: 
Statutarno pravna komisija predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da 
sprejme predlog Odloka o ustanovitvi javnega lekarniškega zavoda Gorenjske 
lekarne v prvi obravnavi. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 7 

     ZA – 3 
     PROTI - 1 

 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TT OO ČČ KK AA   55 ::   

PP RR EE DD LL OO GG   OO DD LL OO KK AA   OO   UU SS TT AA NN OO VV II TT VV II   SS VV EE TT AA   

UU SS TT AA NN OO VV II TT EE LL JJ II CC   JJ AA VV NN EE GG AA   LL EE KK AA RR NN II ŠŠ KK EE GG AA   ZZ AA VV OO DD AA   

GG OO RR EE NN JJ SS KK EE   LL EE KK AA RR NN EE   ––   PP RR VV AA   OO BB RR AA VV NN AA VV AA     

 
Uvodno obrazložitev je podala Romana Rakovec. 
 
Dr. Borut Stražišar je povedal, da v odloku ni določeno, da se glasovi pri odločanju 
določajo glede na proporc, ki je določen v odloku o ustanovitvi javnega lekarniškega 
zavoda. Gre za neusklajene stvari, zato bo tudi pri tem predlogu odloka sam glasoval 
proti. 
 
Po razpravi je predsednica Komisije v sprejem predlagala  
 
SKLEP: 
Statutarno pravna komisija predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da 
sprejme predlog Odloka o ustanovitvi Sveta ustanoviteljic javnega lekarniškega 
zavoda Gorenjske lekarne v prvi obravnavi. 
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GLASOVANJE: PRISOTNIH – 7 
     ZA – 2 
     PROTI - 1 

 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TT OO ČČ KK AA   66 ::   

PP RR EE DD LL OO GG   OO DD LL OO KK AA   OO   SS PP RR EE MM EE MM BB AA HH   OO DD LL OO KK AA   OO   

UU SS TT AA NN OO VV II TT VV II   JJ EE KK OO ,,   JJ AA VV NN EE GG AA   KK OO MM UU NN AA LL NN EE GG AA   PP OO DD JJ EE TT JJ AA ,,   

DD .. OO .. OO .. ,,   JJ EE SS EE NN II CC EE   ––   PP RR VV AA   OO BB RR AA VV NN AA VV AA   

 
Uvodno obrazložitev je podal Uroš Bučar. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Dr. Borut Stražišar: 
Zanima ga, ali so kakšne ovire, da se gre dejansko v povečevanje osnovnega 
kapitala namesto v dodatna vplačila po ZGD-ju. ZGD namreč omogoča, da se ohrani 
osnovni kapital na isti ravni, lastnik pa vplačuje dodatna vplačila, na podlagi katerih se 
deleži ne povečujejo. Če se bodo namreč ta sredstva vložila kot osnovni delež, 
amortizacija pa ne bo dovolj velika, bo zopet potrebna dokapitalizacija, ki bo pokrivala 
manjkajoči del sredstev. 
 
Uroš Bučar: 
Ta osnovna sredstva so izključno v uporabi na javnih površinah, ki se pretežno 
financirajo iz proračuna ali pa iz tržne dejavnosti. Tudi amortizacijo bo možno 
financirati iz tržne dejavnosti, zato ni bojazni za zahtevo po ponovni dokapitalizaciji. 
Svoj delež bo vplača tudi Občina Žirovnica, zato se lastniški deleži ne bodo 
spremenili. 
 
Dr. Borut Stražišar: 
Sprašuje se, ali ima smisel sedaj iti v povečevanje osnovnega deleža, ali je bolj 
smiselna uporaba določbe ZGD-ja, ki govori o vplačilih družbenikov brez povečevanja 
osnovnega deleža. 
 
Vlado Mlinarec: 
Kapital Občine Žirovnica je 7 %. Vsa vozila, ki se bodo kupila, se bodo uporabljala v 
obeh občinah. Zanima ga, ali je uporaba teh vozil v občini Žirovnica ravno tako 
omejena na deleže, ki se vplačajo. V kolikor ni tako, bi bilo bolj smiselno, da Občina 
Jesenice sama kupi to vozilo ter da se občino Žirovnico izključi in naj plačuje po tržni 
ceni. 
 
Uroš Bučar: 
Uporaba vozil ni določena glede na delež posamezne občine. 
Huda anomalija je tudi v tem, da je lastniško razmerje med občinama 93 % : 7 %, 
glasovalne pravice na svetu ustanoviteljev pa imata obe občini enake.  
Za podjetje je pomembno, da pridobi novo vozilo, lastniška razmerja pa je potrebno 
dogovoriti na nivoju ustanoviteljev.  
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Dr. Borut Stražišar: 
Obstaja tudi možnost, da osnovno sredstvo kupi Občina Jesenice in ga z najemno 
pogodbo da v najem javnemu komunalnemu podjetju. V takem primeru se potem v 
najemni pogodbi določijo pogoji uporabe tega osnovnega sredstva. 
 
Maja Križnar: 
JEKO ima med svojimi dejavnostmi opredeljeno tudi ravnanje z nevarnimi odpadki. 
Zanima jo, s katerimi nevarnimi odpadki ravna JEKO. 
 
Uroš Bučar: 
Gre za zbiranje odpadnih olj na zbirnem centru in za letno akcijo zbiranja nevarnih 
odpadkov. 
 
Vlado Mlinarec: 
Na deponiji Mala Mežakla je tabla, na kateri je navedeno, da gre za deponijo 
nenevarnih odpadkov. Na deponiji pa je odložen tudi azbest, ki verjetno ni nenevaren 
odpadek. 
 
Uroš Bučar: 
Okoljevarstveno dovoljenje dovoljuje, da se na deponiji odlagajo tudi azbestni 
odpadke, ob predpostavki, da so ti odpadki pravilno odloženi. 
 
Po razpravi je predsednica Komisije predlagala v sprejem 
 
SKLEP: 
Statutarno pravna komisija predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da 
sprejme predlog Odloka o spremembah odloka o ustanovitvi JEKO, javnega 
komunalnega podjetja, d.o.o., Jesenice v prvi obravnavi. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH - 6 
                           ZA – 5 
                           PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  77::  

PPRREEDDLLOOGG  OODDLLOOKKAA  OO  RREEBBAALLAANNSSUU  PPRROORRAAČČUUNNAA  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE  ZZAA  LLEETTOO  

22001199  ––  PPRREEDDLLAAGGAANN  SSKKRRAAJJŠŠAANNII    PPOOSSTTOOPPEEKK  

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Valentina Gorišek. 
 
Vlado Mlinarec je predlagal, da Statutarno pravna komisija sprejme predlog 
amandmaja, ki ga predlaga svetniška skupina LO Levica Jesenice – Jeseniška 
Alternativa, in sicer, da se sredstva na proračunski postavki 3070 Informiranje v višini 
3.435,20 EUR prerazporedijo na proračunsko postavko 6440 OŠ Koroška Bela po 
pridobljeni dokumentaciji za nakup oken. 
Nikakor jim ni jasno povečanje teh sredstev glede na to, da se število članov 
Uredniškega odbora ni povečalo, razen tega, da so se zamenjali zunanji in notranji 
člani odbora. Po drugi strani so proti temu, da mora neka osnovna šola zbirati 
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prostovoljne prispevke, da svojim učencem lahko omogoči normalno delo v šoli. 
Ustanoviteljica šole je Občina, ki bi morala za to poskrbeti. 
Sredstva so namenjena zunanji sodelavki, ki po poklicu niti ni novinarka. Poleg tega 
ima Občina Jesenice za namen informiranja že zaposleno osebo.  
Občina Radovljica ima štiri številke manj časopisa, zanj pa plača 53.000 EUR. V 
občini Jesenice pa je za informiranje že zagotovljenih 93.000 EUR, sedaj pa se ta 
postavka še povečuje. In to za zunanje izvajalce, ki so kar od enkrat postali nujni in 
potrebni.  
 
Po razpravi je predsednica Komisije v sprejem predlagala  
 
AMANDMA: 
Sredstva na proračunski postavki 3070 Informiranje v višini 3.435,20 EUR se 
prerazporedijo na proračunsko postavko 6440 OŠ Koroška Bela po pridobljeni 
dokumentaciji za nakup oken. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 6 

     ZA – 6 
 

Amandma je bil sprejet. 
 
SKLEP 1: 
Statutarno pravna komisija predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da 
predlog Odloka o rebalansu proračuna občine Jesenice za leto 2019 obravnava 
po skrajšanem postopku. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 6 

     ZA – 6 
 

Sklep je bil sprejet. 
 
in 
 
SKLEP 2: 
Statutarno pravna komisija predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da 
sprejme predlog Odloka o rebalansu proračunu občine Jesenice za leto 2019, s 
sprejetim amandmajem. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 6 

     ZA – 6 
 

Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  88::  

VVPPRRAAŠŠAANNJJAA  IINN  PPOOBBUUDDEE  

 
8.1 Dr. Borut Stražišar: 
Predlaga, da Statutarno pravna komisija sprejme sklep, da župan do seje Občinskega 
sveta pridobi mnenja pooblaščenca za varstvo okolja pri podjetju Ekogor. Na podlagi 
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teh mnenj in mnenja revizijske hiše se bo potem lahko opravila nadaljnja razprava o 
tej problematiki na seji Občinskega sveta. 
 
 
8.2 Vlado Mlinarec: 
Informacija, ki je bila dana s strani občinske uprave, ne zagotavlja nobenih rešitev. 
Predlaga, da občinska uprava, župan občine Jesenice in vodstvo družbe Ekogor za 
razpravo in sprejem na 4. seji Občinskega sveta občine Jesenice pripravijo predlog 
ukrepov za sanacijo obstoječega stanja s terminskim planom in finančnimi 
posledicami za posamezen ukrep. 
 
Mag. Valentina Gorišek: 
Realnih sanacijskih ukrepov občinska uprave ne more predlagati. Lahko pa se do 
seje Občinskega sveta dobijo podatki o odškodnini, ki bi pripadala Občina za uporabo 
zemljišča, ki ga uporablja Ekogor. Lahko se pridobijo tudi podatki, koliko bi v primeru 
prenehanja obratovanja koncesionarja, znašala cena odvoza in odlaganja odpadkov 
na drugi deponiji. 
 
Vlado Mlinarec: 
Najbolj odgovorna oseba je župan in je prav, da se mu naloži, da mora ukrepati. Do 
sedaj se v šestih mesecih namreč ni naredilo nič, stanje pa je še slabše, kot je bilo. 
 
Dr. Borut Stražišar: 
Nasprotuje temu, da se odpadki kopičijo na občinskem zemljišču in je absolutno proti 
sklepanju kakršnekoli najemne pogodbe.  
Ekogor je dobil koncesijo pod pogojem, da ima urejena razmerja. Ekogorjev problem 
je, če si niso uspeli zagotoviti dolgoročne pogodbe z nekom, ki te odpadke sežiga. V 
koncesijskem aktu je točno navedeno, da koncesionar prevzema vsa komercialna 
tveganja. Ekogor torej ne more naprtiti višje cene občanom, ampak mora prevzeti ta 
tveganja. Poleg tega bi Ekogor moral imeti urejeno tudi upravljanje z lahko frakcijo, 
sicer svoje dejavnosti sploh ne bi smel opravljati. 
Okoljevarstvenega soglasja ni mogoče pridobiti, če podjetje ne izkaže, da ima tako 
tehnologijo, da se smrad ne bo prekomerno širil. Če ima Ekogor okoljevarstveno 
dovoljenje, to lahko pomeni, da je nekdo lažno ugotovil neko dejstvo, ali pa da 
podjetje ne posluje skladno z okoljevarstvenim dovoljenjem.  
Saubermacher je avstrijsko podjetje, ki ima urejena razmerja, ker je povezano z 
matičnem podjetjem v Avstriji. Predlaga, da se kontaktira to podjetje in preveri, pod 
kakšnimi pogoji bi oni prevzeli to dejavnost. 
 
Predsednica Komisije je v sprejem predlagala 
 
SKLEP: 
 
1. Občinska uprava, župan občine Jesenice in vodstvo družbe Ekogor, d.o.o. 

naj za razpravo in sprejem na 4. seji Občinskega sveta občine Jesenice 
pripravijo predlog ukrepov za sanacijo obstoječega stanja s terminskim 
planom in navedbo odgovornih izvajalcev ukrepov. 

 
2. Statutarno pravna komisija predlaga županu občine Jesenice, da do seje 

Občinskega sveta pridobi mnenja, stališča in predloge pooblaščenca za 
varstvo okolja pri podjetju Ekogor. 
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3. Pridobi se informacija o podjetjih, ki v Republiki Sloveniji obdelujejo odpadke 
in pod kakšnimi pogoji bi bili le-ti pripravljeni prevzeti obdelavo odpadkov na 
Jesenicah.  

 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 6 

     ZA – 6 
 

Sklep je bil sprejet. 
 
 
Drugih vprašanj in pobud ni bilo, zato je predsednica Komisije sejo zaključila ob 
20.48.  
 
 
ZAPISALA:        PREDSEDNICA KOMISIJE: 
Mojca LEVSTIK              Veronika VIDMAR 
 


